



Introduction | Foreword

The Society of Gynecologic Oncology of Canada is delighted about the response to the Call for Abstracts. We received 39 submissions and this year's program will involve 38 abstracts. I am very proud to introduce the selected abstracts to be presented during our 33rd Annual General Meeting that will be hosted in conjunction with the 68th Annual Clinical Meeting of The Society of Obstetricians and Gynaecologists of Canada (SOGC).

I sincerely appreciate the effort and diligence of the GOC reviewers, Drs. Maryam AlHayki, Alon Altman, Bojana Djordjevic, Laurie Elit, Wylam Faught, Prafull Ghatage, Mark Heywood, Susie Lau, Helen Mackay, Marie-Hélène Mayrand, Dianne Miller, Gregg Nelson, Catherine Popadiuk, Michel Préfontaine, Joshua Press and Gavin Stuart under the direction of Dr. Jason Dodge, Chair, AGM Program Planning Committee.

I wish to acknowledge the SOGC for facilitating the GOC Abstract Submission and Scoring Program, and for allowing the publication of our abstracts in the JOGC.

On behalf of GOC, I invite you to join us in the Nation's Capital for our 33rd Annual General Meeting.

I hope to see you there!

Michael Fung-Kee-Fung, M.B., BS, FRCS(C), MBA
President
The Society of Gynecologic Oncology of Canada

Introduction | Avant-propos

La Société de gynéco-oncologie du Canada est très heureuse de la réponse au programme de résumés de cette année. Nous avons reçu 39 résumés, et notre programme en inclura 38. Nous sommes fiers de présenter les résumés choisis pour la 33^e assemblée générale annuelle (AGA) qui se tiendra conjointement avec la 68^e assemblée clinique annuelle de la Société des obstétriciens et gynécologues du Canada (SOGC).

J'apprécie sincèrement les efforts et la diligence des examinateurs de la GOC, soit les Drs Maryam AlHayki, Alon Altman, Bojana Djordjevic, Laurie Elit, Wylam Faught, Prafull Ghatage, Mark Heywood, Susie Lau, Helen Mackay, Marie-Hélène Mayrand, Dianne Miller, Gregg Nelson, Catherine Popadiuk, Michel Préfontaine, Joshua Press et Gavin Stuart sous la supervision du Dr Jason Dodge, directeur du programme de l'AGA de la GOC.

Je désire remercier la SOGC pour permettre à la GOC de prendre part à son programme de soumission de résumés automatisé et de pointage et de publier nos résumés dans le JOGC.

Au nom de la GOC, je vous invite à vous joindre à nous dans la capitale nationale pour notre 33^e assemblée générale annuelle.

Au plaisir de vous y rencontrer !

Michael Fung-Kee-Fung, M.B., BS, FRCS(C), MBA
Président
La Société de gynéco-oncologie du Canada